
 
  

 

 

Protokoll 

Övre Norra Bilsportförbundet 

 
       Protokoll:   Styrelsemöte nr 9/14 

       Datum:   den 13/10 -14  

       Tid:  2000 

       Plats:  Telefonmöte  
 
Närvarande: Roger Andersson 

Barbro Forsman 

Thomas Fredriksson 

Roger Frisk 

Johan Haraldsson 

Wiktor Danielsson 

Hans Aldenlöv 

Sofia Karlsson, adj ungdom 

 

 

§   95.  Sammanträdets öppnande 
   

  Ordförande hälsar välkommen och öppnar sammanträdet. 

 

§   96.  Fastställande av dagordning 

 

  Beslut: Styrelsen fastställer dagordningen med föreslagen ändring. 

 

§   97.  Föregående protokoll  
 

   Beslut: Protokollet fastslogs och godkändes 

 

 

§   98.  Info från SGA 

  Inga närvarande 

 

 

§   99.  Info av ordförande 

Roger har varit på Arlanda angående processutveckling för 

utbildning. Där har diskuterats kring utbildningsstruktur. 

Bland annat så föreslås största insatsen göras på blivande B-

licensierade. E-learning(webbaserad utbildning) ligger nära tillhands 

att införa.  

DOG-möte har genomförts 12 oktober, med strul på webkonferens. 

Problem med ansökningar av licenser, där distrikten avslagit, men 

SBF har direkt godkänt dessa. 

  



 
 

 

§   100.  På gång 

Thomas och Barbro skall åka på NIFs resp. VIFs SDF-möte. 

  

§   101.  Skrivelser och meddelanden 

 

1) Klubbarnas avgifter till SBF 

Klubbar i distriktet har inte fullföljt rapportering till SBF 

 

2) Folkraceträffar i ÖNBF 

Drygt 80 medverkande, skrivelse till styrelsen skall insändas. 

 

3) Projekt i Boden har fått pengar  

 

4) Offroad 

Fråga kommit in från förening som ev. ville ansluta sig till SBF. 

 

5) Kallelser till SGA möten 

 

6) RAS-reglemente 

Frågan har kommit om att köra vinter. 

 

7) Skrivelse från Alfred Jacobsson 

Angående höstkonferensen 

 

8) Angående TUSS 

 

9) DM/FM medalj i rally 

 

 

§   102.   Möte med NLL 

Ersättningar till landstinget för personal och ambulans vid extra 

arrangemang(ex. biltävlingar). 

Man vill ha kostnadstäckning, betala övertid osv. 

Man ligger långt ifrån varandra gällande ersättningar för detta. 

Det diskuterades även att hyra in ”privata” alternativ. 

 

§   103.  Höstkonferensen 22-23 november 

Inbjudan ligger ute på hemsidan. Inväntar anmälningar. 

Hanna Sandberg från SBF kommer att delta på konferensen. 

 

§   104.  Övriga frågor 

  A) SGA 

  Kallelser har kommit till SGA-träffar.  

  B) Valberedning 

Valberedningen SBF vill ha träff med distriktets valberedningar. 

Beslut: Styrelsen föreslår att skicka en från valberedningen i ÖNBF.  

C) Tillstånd 

Tolkning av TUSS, hur man söker tillstånd är luddigt. 



 
  D) Miljö 

De flesta föreningar kommer att få utgångna miljöcertifieringar till   

årsskiftet, därför kommer Thomas att informera om vikten av detta  

på höstkonferensen. 

Inger Olofsson har slutat i SBFs miljökommitté.  

E) VIF 
VIF vill besöka oss vid ett fysiskt möte i Skellefteå den 15 januari. 

 

§   105.  Nästa möte 

  Fysiskt möte fredag 21 november, kl 1900. 

 

§   106.  Avslutning 

  Ordförande tackar för dagens möte och avslutar mötet. 

 
 

 

Protokollförare    Justeras 

 

 

 

_____________________   _____________________ 

Johan Haraldsson   Roger Andersson 

Sekreterare    Ordförande 


